
 
Postpensjonistene i Trøndelag Nord 

PROTOKOLL FRA STYREMØTE  
nr.3/22 – 23.5.2022 

 

Til stede: 
Brit V Strand, Per Lillemark, Marit Garberg, Elisabeth Kvam, Magne Brekstad 
 
Forfall: 
Louis Øvereng 
 
Sakliste: 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 
2. Postlista 
3. Informasjon fra styrekurs 4.5.22 
4. Gjennomgang aktuelle punkter Håndbok for avdelingene 
5. Status påmelding Ytterøya 
6. Fra ledersamlingen 
7. Høsttur til Skorovatn 
8. eventuelt 
 
 

 
Ad punkt 1  
Godkjenning av møtereferater styremøter 25.1.2022 og 4.4.2022 
Vedtak:  
Referatene godkjennes. 
 
 
Ad punkt 2 Info 

• Rutiner ved bestilling av kranser 

• Datakurs – Brit informerte om prosessen. Er bekreftet at kan gjennomføres – Brit følger opp  - avvikles uke 
36 eller 37 

• Postliste 
Fra og med neste styremøte skal vi utarbeide en postliste – dvs et sammendrag av viktige saker som er 
kommet til avdelingen siden sist. Nl/sekretær utarbeider – og legger ved liste til og med dato for innkalling 

 
Vedtak: Styret tar informasjon til orientering og slutter seg til forslag om Postliste 
 
 
Ad punkt 3 Informasjon fra styrekurset. 
Brit, Per og Marit informerte om aktuelle saker fra styrekurset. 
Kort skriftlig info og bilder vil bli lagt ut på avdelingens sider etter styremøtet. 
 

Vedtak: Styret tok informasjon til etterretning 

Ad punkt 4 Gjennomgang av aktuelle punkter i Håndbok for avdelingenes tillitsvalgte 

Brit gikk gjennom – og vektla følgende; 

* Brit har spilt inn punkt i årskalender vs oppdatering til registrene og bankforbindelser 

* styrer/tillitsvalgte – sammensetning etter antall medlemmer- 

Vedtak: Info tatt til info 

 



 

Ad punkt 5 Status påmelding til vår/sommertur til Ytterøya 

Brit oppdaterte om påmeldinger – 14 påmeldte pr dato – middag på Rampa – kaffe/m på Bygdatunet. 

Vedtak; styret tar info til orientering og håper på mange etternølere 

 

Ad punkt 6 Informasjon fra ledersamlingen 

Brit informerte om følgende; 

* Foredrag om det å vårrå «bæssfar» 

* Trygdeoppgjøret 

* Medlemstallutvikling – Trøndelag Nord en av få med positiv utvikling 

* Datakurs i avdelingene – styrekurs  

* Økonomi – tilskudd fra Posten Norge AS innvilget ihht søknad – NAV-støtte  

* Arbeidsgruppe som skal vurdere kontingentinnkrevning – alternative ordninger inkl vedlikehold av 

medlemssystemet  

* Gruppearbeid – T-konto vs hvordan avdelingen fungerer (hva fungerer – hva fungerer ikke/kan bli bedre) 

 - oppmerksomheter ved jubileer mm??  

 - arrangementer/turer 

* BUF-direktoratet – TryggEst.no – kommunalt arbeid mot vold og overgrep 

Vedtak:  Styret tok info til etterretning 

 

Ad punkt 7 Status høsttur til Skorovatn 

Brit oppsummerte status/planer for denne turen. Aktuelt tidspunkt i september (avhengig av tidspunkt for 

datakurset).  

Vedtak: Styret tok informasjon til etterretning 

Ad punkt 8 eventuelt 

Ingen eventueltsaker tatt opp. 

Møtet hevet kl.14:45 

Neste styremøte: Det kommer en innkalling til møte i uke 31. 

Per Lillemark/ref 

Nl/Sekretær 


